
DTS Kredsbestyrelsesmøde kreds 3 Øst d. 14. september 2020 på Teams. 

 

Punkt 3. 

Nyt fra tjenestestederne. 

 

Næstved: Et medlem er gået på pension. Vi har modtaget rigtig mange nye kollegaer i Næstved, både i 
Borgere og Erhverv siden hjemsendelsen og hen over sommeren og frem til nu. Der vil fortsat i løbet af året 
komme nye kollegaer. Vi skal derfor flytte lidt rundt, i husene, men det er minimalt. Vores kantine er stadig 
ikke kommet i gang, sidste udmelding jeg fik, skulle det have været i løbet af august 2020.  

 

Køge: Der er mange medarbejdere der kommer fra København, og der er hjemsendt på nuværende 
tidspunkt. Husalfen er blevet delt mellem 2 funktionsledere. Der er møde i Toldudvalget d. 30. september 
2020, der er usikkerhed omkring afholdelsen grundet Corona.  

 

Bornholm: Der er ikke nogen Corona. Der har været et jubilæum og en der går på pension.  

 

Roskilde: I Trekroner er der omrokering i CPR, alle forventes at være på plads 1. oktober 2020. Der er 
rekrutteringer til CPR, Fogeder og Insolvens. Genoptagelse udfases ved udgangen af året, de har prioriteret 
hvilke opgaver de ønsker at arbejde med. Der er hjemsendelser frem til 22. september 2020. Der har været 
2 pensioner og 5 jubilæer. Der har været afgang til Skattestyrelsen. Der har været medlemsmøde med 
Anette Albrechtsen og FTF-A omkring cv-skrivning. Individuelle pensionssamtaler er aflyst grundet 
hjemsendelser. Ny Østergade har forbedringer på rengøringen, Universitetsvej har udfordringer med kun 
en fast kantinedame. Der er stadig lukket for det varme vand. 

 

Høje-Taastrup: To medlemmer er gået på pension i slutningen af august. 4 jubilæer den 1. september. Der 
er indkaldt til lokalemøde på Helgeshøj Allé den 21. september på teams. Jan og Morten deltager. Der er SU 
møde i Særlig kontrol om lidt. 

 

Maribo: Der arbejdes forsat på det nye Vurderingssystem der indtil videre er udsat til sommeren 2021. Der 
er stillet spørgsmål fra ledelsen omkring installering af ladestationer til el-biler på de enkelte adresser. Der 
spørges til sikkerhed omkring lys på parkeringspladser m.m. 

 

Fredensborg: Et medlemsmøde blev desværre aflyst grundet for mange afbud. Lokalbestyrelsen overvejer 
nye tiltag ved fremtidige medlemsmøder, så aflysninger/afbestillinger af forplejning etc. undgås.  



Manglende rettidig involvering/information af TR/ berørte medarbejdere i SMS03 i forbindelse med at 
kontrolopgaven m.v. for Fonde & Foreninger om 1 år skal overgå til SP03 i Aalborg. Tidligere formand 
Flemming Hansen har fået et vikariat på 3-4 måneder i Erhvervsregistreringen. 
Den afgående formands afskedsreception den 18.09.2020 er aflyst grundet corona situationen. Hjemsendte 
medarbejdere i SMS03 må ikke deltage i tilmeldte kurser i SRF regi. Pladserne er overdraget til 
ikke hjemsendte medarbejdere. Indkøb og aflevering af gaver i forbindelse med afsked og jubilæum til 9 
kollegaer. Drøftelser med adresseansvarlig om hvem der udsender generel information til huset hvis en 
medarbejder konstateres smittet. Spørgsmålet er fremsendt skriftligt til ledelsessekretariatet - tages med til 
næste møde i dialogfora/SU i selskaber.  Rengøringen er lidt tvivlsom.  
 
Gældsstyrelsen: Der er fuld gang i rekrutteringen. Vi mister fortsat folk til pension og andre opgaver, og 
rekrutterer derfor lidt ekstra ind.  
Omstrukturering af telefonopgaven giver bekymringer både hos de, der skal have opgaven og de, der skal 
afgive den.  
Tillægsforhandlingerne er evalueret. Vi har foreslået markering af udnævnelser. Man må dog ikke give 
gaver (blomster), uden de beskattes!  
Der er fortsat problemer med drikkevandet i Thisted, men Roskilde skulle være løst.  
Vi får kompetencestrategi til godkendelse i SU sidst på måneden.  
Sygefraværet er faldet markant. Flere melder om fortsat at skulle bede om HAP med begrundelse. 
 
Skattestyrelsen:  
 
Vurderingsstyrelsen: Der er kommet ny direktør, der skal rundt på alle adresser. Det er skubbet en måned. 
 

Generelt: Der var en dialog omkring hvordan Trio er opstartet i de enkelte valgenheder. 

 

Punkt 4. 

Gennemgang af dagsorden og materiale til HB. 

Konference er aflyst og dagsorden har primært omfattet punkter hertil. Der er ikke kommet ny dagsorden. 

OK21: Der forventes en mundtlig orientering fra Jan Nørner. 

Tillægsforhandlinger: Der forventes at der sker en gennemgang af de evalueringer der har været rundt i de 
enkelte styrelser. 

 

Punkt 5. 

Hvad skal videreformidles til HB: 

- Coronaindmeldinger, hvem gør hvad og hvorfor. 
- Medarbejdere møder ind hvor smittetallet er over 20 – er det ok. 
- Fusion – status 
- spørgsmål fra ledelsen omkring installering af ladestationer til el-biler på de enkelte adresser 
- noget nyt om handel i kantinerne 
-  



 

Punkt 6. 

Eventuelt. 

I Maribo er der søgt om midler til afholdelse af arrangement fra en pulje vedrørende mental sundhed og 
har modtaget penge. 


